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SIJ bo dokapitalizirala Perutnino Ptuj

RA SLOVENIJA 1, 30.07.2015, DOGODKI IN ODMEVI, 15.40

Potem, ko je nadzorni svet Perutnine Ptuj odločil, da bo družbo dokapitalizirala Slovenska industrija
jekla, se po večini vrstijo pozitivni odzivi na odločitev nadzornikov. 40 milijonov evrov svežega kapitala
pomeni izpolnitev enega od pogojev, ki so ga ob reprogramiranju posojil postavile banke. Obenem pa
tudi stabilizacijo družbe, ki bo po mnenju uprave zdaj tudi lažje uresničevala razvojne cilje. A za vse to
se morajo z dokapitalizacijo konec avgusta na skupščini strinjati tudi delničarji. Več Danijel Poslek.
DANIJEL POSLEK: Ko je Perutnina Ptuj v začetku tega leta z bankami dosegla dogovor o repogramiranju
posojil, je bil eden izmed pogojev v dogovoru, da družba poišče strateškega partnerja, ki bo v podjetje
vložil vsaj 20 milijonov evrov. Slovenska industrija jekla je ta znesek podvojila, zato ni presenečenje, da so
nadzorniki Perutnine dokapitalizacijo soglasno potrdili. Predsednik uprave Roman Glaser je ob tem izrazil
prepričanje, da SIJ razume izjemen razvojni potencial ptujske perutnine, ob tem pa verjame, da bodo ta
sklep konec prihodnjega meseca potrdili še delničarji družbe. Kot nam je ob tem povedal Rajko Stanković
iz Društva malih delničarjev, dokapitalizacijo pozdravljajo, edino kar jih moti je višina vloženih sredstev.
RAJKO STANKOVIĆ: Nas pa v bistvu moti, da je dokapitalizacijska cena relativno nizka. To pomeni, da je
kar precejšen diskont ponujen novemu lastniku.
POSLEK: Da je odločitev nadzornikov pričakovana pa poudarja agrarni ekonomist Aleš Kuhar, ki kot
prednost označuje dolgoročne interese SIJ-a, predvsem pa finančno zdrave lastnike.
ALEŠ KUHAR: Do tega je moralo priti, to je seveda najboljša od vseh neugodnih opcij, seveda bi bilo
optimalno, če bi slovenska ekonomija imela dovolj kapitalskega potenciala, da seveda podjetje ne bi
prevzemali tuji lastniki, vendar to je bolj kot ne pozabljena zgodba.
POSLEK: Tako Kuhar tudi ne vidi težav v tem, da bo vodilno slovensko živilsko podjetje dokapitaliziral
jeklar.
KUHAR: Tukaj, da bi zdaj iz tega delal neko veliko zgodbo, da oni tega ne bodo obvladovali, zato ker so
jeklarji, jaz ne bi. Oni verjamem, upam, da so modri lastniki kapitala in tukaj nimam nekih strahov, da
tukaj ne bi bilo tako.
POSLEK: V Slovenski industriji jekla posla podrobneje ne komentirajo, priznavajo pa, da je njihov namen
pridobiti večinski delež v ptujski Perutnini, vstop v to podjetje pa zanje pomeni prvi korak k diverzifikaciji
poslovanja.
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